
Muut asiat 
  
Hallitus 22.11.2022 § 145    
      
 
Henkilöstöstrategia Pekka Pulkkinen nosti keskusteltavaksi Xamkin henkilöstöstrategian. 

Hallinto- ja talousjohtaja Tallinen totesi, että asiaa pitäisi katsoa laajemmin 
kuin vain henkilöstöjohtamisen osalta. Kysymys on pitkälti siitä, miten Xamk 
hoitaa nykyiset toiminnot volyymin kasvaessa. Hallitus valtuutti hallinto- ja 
talousjohtajan pohtimaan asiaa. 

 
Savonlinnan Puurakentamisen laboratorio 
 

Hallitus kävi lyhyen keskustelun Savonlinnaan rakenteilla olevasta 
Puurakentamisen laboratoriosta.  

 
Hallitus keskusteli mahdollisesta opintomatkasta. 
 
 
 
 
 Pekka Pulkkinen poistui kokouksesta tämän pykälän käsittelyn jälkeen klo 13.53.


